

4D3N Macao + Heng Qin "Health" + "Vacation" (GV2)

四天三晚 澳门 + 横琴 "健康" + "度假"



MFM-04MFMHQ

DAY 01 SINGAPORE – MACAO – HENG QIN 新加坡 - 澳门 - 横琴

Arrival at Macao Airport, Meet & Greet and transfer to Zhuhai hotel for check-in. Free & Easy for the rest of the day.

到达澳门机场，由导游接机前往琴度假酒店办理入住手续。其余时间自由安排。

Accommodation 住宿: 5* Heng Qin Angsana Resort or Serensia Woods Resort

DAY 02 HENG QIN 横琴

(Breakfast / Dinner: Energy Set)

After Hotel Breakfast, start the different kind of vacation, for relaxation Discover the Vibrant Lifestyle Resort Experience, Free & Easy to enjoy Resort facilities & "Health" + "Vacation".

(Free The 60 minutes of SPA treatment coupon \$RMB288), Or experience Spring Forest SPA (Hydrotherapy This is the most extensive hydrotherapy facility in Zhuhai, featuring a Spring Forest theme with a rain walk, Turkish bath, vitality pool, Chinese herbal and salt steam bath, sauna and more), relax your mind!

早餐后，开始不同类型的假期，放松身心，探索充满活力的度假体验，轻松享受度假村设施及“健康”+“度假”。(免费 60 分钟 SPA 护理券，价值人民币 288 元)，或体验春林 SPA (水疗中心，珠海最全面的水疗设施，以春林主题为特色，包括雨步道、土耳其浴、活力池、中草药和盐蒸汽浴、桑拿等)，放松身心!

Accommodation 住宿: 5* Heng Qin Angsana Resort or Serensia Woods Resort

DAY 03 HENG QIN - MACAO 横琴 - 澳门

(Breakfast)

After Hotel Breakfast, explore the Heng Qin Lifestyle at Town OR Access to Resort daily activities like Yoga /Pilates /Tai Chi's Class by your own expense; 14:00 Meet & Greet at Resort Lobby and transfer to Macao Hotel Free & easy.

早餐后，探索横琴小镇的生活方式或自行参加度假村的日常活动，如瑜伽/普拉提/太极课；14:00 在度假村大堂会面，接送至澳门酒店，自由活动。

Accommodation 住宿: 5* Macao YOHO Treasure Island or Similar

DAY 04 MACAO - SINGAPORE 澳门 - 新加坡

(Breakfast)

Free & Leisure until time transfer to airport for Departure. 由活動後送往機場返回甜蜜的家



Sequence of itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator. We reserve the right to alter the sequence or change/amend the itinerary with/without prior notice.

行程顺序、餐食和酒店安排将根据当地地接人员的最终安排进行调整。我们保留在不另行通知的情况下更改行程顺序或对行程进行修改的权利。

WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS A member of: NTA

OUR OUTLETS:



f wtstravel

whatsapp +65 9116 6994

instagram wtstravelsg

www wtstravel.com.sg

@ enquiries@wtstravel.com.sg